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Zápis z jednání komise č. 7 

 

Datum konání: 7. 10. 2020 

Místo konání: zasedací místnost RM  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Ing. Tomáš Čada, Štěpán Němec, 

Mgr. Ivana Řezáčová, Mgr. Erik Schovanec, Michal Kůřil, 

Radovan Löffler, Martin Mrkus, Miroslava Pozděchová 

Knotková 

Omluveni:  

Nepřítomni:  

Hosté: Daniel Čmelík, PaedDr. Ilona Slaninová 

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Mgr. Ivana Řezáčová 

Čas jednání: 16.00 – 17.15 h 

Program jednání:  

 

1. Aktuální informace o výstavbě krytého bazénu a rekonstrukci koupaliště  

(host – místostarosta Daniel Čmelík) 

2. Projednání návrhu Dotačního programu na podporu sportu v roce 2021  

3. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na sedmém zasedání sportovní komise, 

stanovil zapisovatelku a ověřovatelku zápisu a navrhl doplnit avizovaný program o bod  „Aktuální 

informace o výstavbě krytého bazénu a rekonstrukci koupaliště“. Následně bylo o programu 

hlasováno. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

 

V 16.07 h dorazil Ing. Tomáš Čada 
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1. Aktuální informace o výstavbě krytého bazénu a rekonstrukci koupaliště 

Místostarosta Daniel Čmelík předložil členům komise harmonogram zadávacího řízení nadlimitní 

veřejné zakázky „Modernizace stávajícího městského koupaliště a novostavba“ a informoval 

o aktuálně probíhající fázi podávání předběžných nabídek. V navazující diskusi zodpověděl 

dotazy přítomných ohledně zamýšlené etapizace a ceny projektu či plánované výstavby parkoviště 

v areálu stadionu. Do diskuse se zapojili: Ing. T. Čada, M. Mrkus, Mgr. E. Schovanec 

a PaedDr. I. Slaninová. Předseda komise poděkoval za přednesené informace a celé akci popřál 

hodně zdaru. Místostarosta poté jednání sportovní komise opustil. 

2. Projednání návrhu Dotačního programu na podporu sportu v roce 2021 

Předseda SK probral jednotlivé body předloženého návrhu Dotačního programu na podporu sportu 

v roce 2021 a požádal vedoucí OŠK o vyjádření k některým z nich. PaedDr. Slaninová ujistila, že 

uvedená částka předpokládaného celkového objemu peněžních prostředků vyčleněných z rozpočtu 

města na podporu sportu v nadcházejícím roce by se již neměla upravovat, tzn. zůstane ve výši 

2.700.000 Kč. Termíny zveřejnění dotačního programu, zahájení a ukončení příjmu žádostí 

kopírují loňskou praxi. Předseda SK inicioval diskusi na téma nízké minimální spoluúčasti 

žadatele z vlastních nebo jiných zdrojů z celkových způsobilých výdajů na projekt, která je 

aktuálně stanovena na 10%. Vedoucí OŠK k tomuto poznamenala, že toto je vstřícný krok hlavně 

směrem k malým spolkům, které by jinak na dotaci ani nemusely dosáhnout. Následně předseda 

SK otevřel diskusi na téma kritérií pro hodnocení žádostí. Diskutovalo se např. o tom, zda 

rozlišovat mezi dětmi kyjovskými a mimokyjovskými (M. Mrkus, T. Čada). Vedoucí OŠK dále 

připomněla časovou návaznost a možné prodlevy schvalovacího procesu v orgánech města 

a následného vyplácení schválených částek. Poté předseda diskusi ukončil a nechal o návrhu 

Dotačního programu na podporu sportu v roce 2021hlasovat. 

Sportovní komise schválila znění návrhu Dotačního programu na podporu sportu na rok 

2021. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

3. Různé 

Předseda komise se dotázal na případné finanční či organizační obtíže, které vyvstaly spolkům 

v souvislosti s opatřeními proti šíření koronaviru. 

M. Kůřil, FC Kyjov 1919: byly zvýšeny členské příspěvky, což bylo ze strany rodičů 

akceptováno. Oproti loňsku se zvedla návštěvnost zápasů díky tomu, že je klub ve vyšší soutěži, 

tím byl také vyšší zisk ze vstupného. Tady nastane v souvislosti s aktuálními opatřeními výpadek. 

M. Mrkus, FBC Dragons: tým hraje převážně v halách, v současné situaci je spíš otázkou, jestli 

rodiče budou vůbec ochotni děti na zápasy přivézt, když se ani nemůžou podívat. 
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T. Čada, TJ Jiskra: byly provedeny úpravy v sezení a celkovém režimu v hale. Doporučení 

federace jsou daná. Nově budou zápasy probíhat bez diváků. 

M. Mrkus se dotázal zástupkyně atletického klubu, jak jsou spokojeni s novou atletickou dráhou. 

Mgr. Řezáčová vyjádřila spokojenost, potíž je s pořádáním závodů, kdy je požadavek na 

oštěpářský sektor. To pak znamená využití fotbalového hřiště po domluvě s fotbalisty. Zatím se 

chystají dětské závody, místo oštěpu bude hod kriketovým míčkem. 

Po ukončení diskuse předseda stanovil další termín setkání na 16. 12. 2020, poděkoval všem za 

pozornost, účast a příspěvky do diskuse a sedmé jednání sportovní komise ukončil. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise schválila znění návrhu Dotačního programu na podporu sportu na rok 

2021. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

Přílohy:  

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

 

Ověřila: Mgr. Ivana Řezáčová 


